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3 fő bűn a kormány elhibázott gazdaságpolitikájában 
445 javaslatból nullát támogatott a Nemzeti „Együttműködés” Rendszere 

 

A Kormány elhibázott gazdaságpolitikájának három fő bűne van: 
egyrészt, hogy a koronavírusra hivatkozva a sok tekintetben kontra-
produktív lezárások miatt megrendült a gazdaság, másrészt megter-
helte a magyar nemzetgazdaságot a kormány által támogatott multi-
nacionális cégek általi kiszipolyozásunk, harmadrészt pedig az oro-
szok ellen évek óta tartó embargók, majd különféle (Orbán Viktor 
által sem vétózott) szankciók is felbecsülhetetlen károkat okoztak – 
hívta fel a figyelmet Novák Előd, a Mi Hazánk alelnöke. 

 

Rávilágított: csak díszszemle méretűek a honvédelmi beszerzések, a családok támo-
gatására pedig 2024-ben 50 milliárd Ft-tal kevesebbet terveznek fordítani, ráadásul 
az EU-rekordnak minősülő magyar infláció miatt annyit sem fog érni. Sőt még a 
CSOK-ot is megszüntetik az ötezer főnél nagyobb településeken. A Mi Hazánk ezért 
számos módosító javaslatot fogalmazott meg, melyek mindegyike elutasításra került. 

Magyarország nem az 
Európai Unió gyarmata!  
 
A költségvetés elhamarkodott és komolytalan, a Fidesz 
és a baloldal harca miatt pedig még legalább egy évig 
nem fogja megkapni az ország az uniós fejlesztési pén-
zeket sem, ami alapjaiban kérdőjelezi meg hazánk uniós tagságának értelmét - mond-
ta el felszólalásában Dr. Apáti István, a Mi Hazánk alelnöke. Ha a brüsszeli bürokra-
ták a Magyarországnak jogosan járó forrásokkal továbbra is zsarolni próbálják ha-
zánkat, úgy ez válaszlépést követel. A Mi Hazánk Mozgalom javasolja: függesszük 
fel az évi 700 milliárd forintos uniós tagdíjunk befizetését, az így felszabaduló forrá-
sokat a pedagógusok béremelésére kellene fordítani!  

Megakadályoztuk a kutak megsarcolását!  
 

A Fidesz megpróbálta a magán- és mezőgazdasági kúttulajdon-
sokat megsarcolni, de a Mi Hazánk Mozgalom nyomásgyakor-
lása meghátrálásra kényszerítette a kormányt. A magyar embe-
rek érdekeit képviseljük az utcán is, ahol több, mint 200 fóru-
mot tartva, több tízezer aláírással értük el ezt a sikert. 
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Megbecsülést a 
magyar dolgozók-
nak! 
 

A vendégmunkások helyze-
tét szabályozó törvényter-
vezetet készül elfogadni a 
Fidesz, lényegében migrán-
simport törvényt. Megkez-
dődött tehát a magyar mun-
kaerő lecserélése. Meg kell 
védeni Magyarországot a 
bevándorlóktól és a magyar 
dolgozókat kell megfizetni 
- mondta el Lantos János, a 
Mi Hazánk Munkaügyi Ka-
binetjének elnöke, aki a 
magyar dolgozók elárulásá-
nak tartja, hogy a VDSZ 
elnöke kijelentette, szerve-
zetten fogják támogatni a 
harmadik világbéli vendég-
munkásokat.  

Migránskvóta Európában 
A Mi Hazánk Afrikába küldené az EU által hazánkra erőszakolt migránsokat 

 
A Mi Hazánk elutasítja azt az Európai Uniós tervet, 
amely kötelezné a tagállamokat a migránsok kvótaszerű 
befogadására. Toroczkai László pártelnök a brit-ruandai 
példához hasonló megállapodásokat szorgalmaz, mely-
nek keretében az illegális bevándorlókat visszaküldenék 
Afrikába, ahol számos ország tárt karokkal várja őket. 
Magyarország anyagilag sokkal jobban járna a migrán-
sok Afrikába szállításával, mint a fejenként 20 ezer eurós 

szankció kifizetésével, ráadásul egy ilyen megoldással hamar elejét lehetne venni a 
migránsok Magyarországra áramlásának, hiszen az embercsempészek más utat vá-
lasztanának. 

Toroczkai László vitája 
az Európa Tanács ülésén 
 
Az Európa Tanács tagjai Európa demográfiai problé-
máit a betelepített migránsokkal szeretnék megoldani. 
A legutóbbi ülésen álszent naivitással kifejtették, hogy 
a bevándorlók sport által történő integrálása a legjobb 
megoldás, hiszen az átélt traumát a sportolás segítség-
ével fel tudják dolgozni, ez az önállósodásuk és a bé-
kés együttélés eszköze is egyben.  
Toroczkai László keményen szólalt fel ezen mesevilág 
ellen, így parázs vita alakult ki, amely során a nyugat-
európai globalista-marxista és az ukrán politikusok 
együttes erővel estek 
neki. Közben a mig-
ránsok miatt háborús 
hangulat uralkodik a 
déli határon, ahol már 
éles fegyverekkel 
lőnek a bevándorlók, 
nem éppen közös 
sportolásra érkezve. 
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A Mi Hazánk megnyerte a békési választásokat  
 
Ellenzéki párt jelöltjének még nem sikerült elvennie fi-
deszestől körzetet. A Mi Hazánk jelöltje azonban legyőz-
te a fideszes indulót a békési időközin. Földesi Mihály a 
szavazatok 51,95 százalékát szerezte meg, a Fidesz jelölt-
je 41,1 százalékot. 

Varga Judit érintettsége a Schadl-Völner botrányban 
 

A Mi Hazánk végrehajtási és hitelügyi szakpolitikusa, Dr. Fiszter Zsuzsanna beszá-
molt arról, hogy Varga Judit igazságügyi miniszter lemondása, csak diplomatikusnak 
álcázott odébb helyezés, hiszen a Fidesz brüsszeli listavezetője lesz. Ez az egész csak 
színjáték, éppúgy, mint a végrehajtói kar vezetőségének a megválasztása. Mindez 
nem másról szólhat, mint Varga Judit a Schadl-Völner botrányban való érintettségé-
nek az elismeréséről. Már annak kirobbanásakor is felvetette a Mi 
Hazánk az igazságügyi miniszter felelősségét a korrupcióval vá-
dolt végrehajtók ügyében, hiszen a nyomozati anyagok szerint is 
többször találkozhatott Völner, Schadl és Varga Judit.  
Közben a végrehajtói kar és a szuperhatóság továbbra is az adó-
sok pénzén szerez milliárdokat. 1000 Ft-ról 5000 Ft-ra emelték a 
bírósági végrehajtásban felszámítandó költségátalányt, ez mini-
mum kétmilliárd forintot jelent, amit az adósok fizetnek majd 
meg. 

Meddig égeti magát a kormány az 
akkumulátorgyárakkal? 
Iváncsán több tucat ember került kórházba  
 

Egyre több tűzesetről hallani az akkumulátorgyárak 
kapcsán. Szijjártó Péter azt próbálja elhitetni, hogy az 
akkumulátorgyárak egyáltalán nem veszélyesek az 
egészségre, holott olyan hírekről tudunk beszámolni, 
amik pont az ellenkezőjét bizonyítják. Legfrissebb 

példa erre Iváncsa, ahonnan 
több tucat ember került kórház-
ba az akkumulátorgyárban elszenvedett mérgezés miatt. A Mi 
Hazánk Mozgalom álláspontja, hogy hazánk nem akkumulátor-
gyártáshoz szükséges alapanyagokkal megáldott ország. Ez a 
stratégia nem a magyar emberek érdekeit szolgálja, ugyanis a 
külföldi a profit nagy részét hazaviszik, a magyarországi gyá-
rakban a munkát pedig a harmadik, illetve negyedik világból 
érkezők látják el - számolt be minderről Dócs Dávid, a Mi Ha-
zánk alelnöke. 
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Nyílt levél Orbán Viktorhoz 

 
Pakusza Zoltán, a Mi Hazánk alelnö-
ke nyílt levéllel fordult Orbán Vik-
torhoz az alábbiakkal. 
 

Semmilyen nemzetközi nyomás, 
liberális elv nem lehet mentség a 
bűnözők elengedésére, ezzel az ér-
téktelenség támogatására, főleg nem 
a férőhelyek száma miatti aggoda-
lom. Addig különösen nem, amíg 
például gyermekeknek is korlátlanul 
lehet lakcímkártyát kiadni akár egy 
fáskamrába is Magyarországon, és 
ez a nemzetközi szervezeteket sem 
zavarja.  
Az embercsem-
pészeket szaba-
don engedik, a 
hazájukat védő 
mezőőröket el-
ítélik, valóban 
ez a konzervatív 
politika? 

A Mi Hazánk kezdeményezte a februárban 
hazafiakra, budapesti járókelőkre támadó 
ANTIFA csoportok terrorszervezetté minősí-
tését, ám a Fidesz és a Demokratikus Koalí-
ció közösen akadályozta meg, hogy a javaslat 
Parlament elé kerülhessen. Miközben a DK 
képviselőjétől várható volt, hogy külföldi 
elvtársait mentegetni, tetteiket bagatellizálni 
fogja, a Fidesz részéről érkező elutasítás ha-
talmas felelőtlenséget és tudatlanságot tük-
röz. Miközben a tervezet ellenzői azzal érvel-
nek, hogy a csoport tagjai nem beazonosítha-
tók, valójában egyértelműen felismerhetők 
fekete egyenruháikról és vörös-fekete zászla-
jaikról, szimbólumaikról.  

Leszavazták az ANTIFA ter-
rorszervezetté minősítését! 

1944 után újra a Felsőházban 

Horthy 
Miklós 
születésé-
nek 155. 
évfordu-
lóján ün-
nepélyes 
ülést tar-
tottak a 

parlament Felsőházában a Vitézi Rend és a 
Mi Hazánk Mozgalom, illetve Dúró Dóra 
országgyűlési alelnök szervezésében.  
 
Felszólalt vitéz Takaró Károly nyá. dandártá-
bornok, protestáns tábori püspök, Popély 
Gyula, az MTA doktora és dr. vitéz Raffay 
Ernő egykori honvédelmi államtitkár is. A 
Vitézi Rend egykor és ma című konferencián 
Dúró Dóra ülésvezető elnök köszöntötte Ti-
sza Istvánnét, a néhai miniszterelnök déd-
unokájának feleségét és Szent-Iványi Ágnest, 
Horthy Miklós utolsó diplomatájának özve-
gyét.  

Státusztörvény: nincs az a 
Brüsszel, amire ezt rá lehetne 
fogni 
 

A Mi Hazánk nem 
támogatja a státusz-
törvényt, mert az 
nem teremti meg a 
pedagógusok anyagi 
biztonságát, nem 
csökkenti a terheiket, 
és a fegyelmezési jogaikat sem állít-
ja vissza. Ismét volt egy lehetőség, 
hogy konszenzust próbáljunk terem-
teni az oktatásban, de nem sikerült. 
A törvény sok elemében még a mos-
tani helyzetnél is rosszabb, ami így 
is pedagógushiányhoz vezetett - 
mondta el Dúró Dóra, a Mi Hazánk 
elnökhelyettese. 


